
Overzicht 

van insprekers 

aangemeld voor de Politieke Avond  
van de Raad van de gemeente Nijmegen 

op woensdag 2 maart in het Stadhuis 
 
INSPREKERS Gebroeders Van Limburgkamer 18.00 uur 

 
Raadsvoorstel Bestemmingsplan Nijmegen Oud West 2015 

• De heer H. Sprangers, namens bewonersgroep Batava 
• Mevrouw C. Veenhoff, namens De heer B.M.M. Cornelissen 
• De heer W. van Schie  
• De heer Ö. Yüksel 
• Mevrouw mr. C.A.W. Seesink-van den Boogaart 
• De heer D. Dekkers, Sfeerhuys De Looimolen 
• De heer H. Amelink 

 
Raadsvoorstel Projectafwijkingsbesluit Nijmegen Oud West – 17 (Woonappartementen Fenikshof) 

• De heer G. Burgers 
• De heer R. de Vries (meneer is er pas rond 18.15/18.30 uur) 

 
INSPREKERS Barbarossakamer 18.00 uur 

 
Brief B12 - d.d. 16 februari 2016 van de heer Van Wieringen inzake Plannen van Standvast Wonen in 
de wijk Hengstdal 

• De heer R. van Wieringen 
• Mevrouw H. van Hees 
• De heer E. van Haalen 

 
Brief: Evaluatie wijkaanpakprogramma Hatert 2.0 

• De heer H. Talbi  
• De heer M. van Weelderen  
• De heer W. Choua 

 
Initiatiefvoorstel Gewoon Nijmegen - Onder nood(druk) wordt alles vloeibaar en bespreekbaar 

• De heer D. Westerbeek 
 
B9 d.d. 6 januari 2016 van mevrouw M. Postma inzake Döner-kebab zaak aan de Koninginnelaan 

• Mevrouw M. Postman 
 
Initiatiefvoorstel Stadspartij DNF - Een eerbetoon op de juiste plaats 

• De heer J. Rengers 
• Mevrouw A. Adriaans, Stichting FAN (Friendship Albany-NY Nijmegen) 

 
Vragenhalfuurtje Burgerronde Traianuskamer 18.30 uur 

 
Vragen GroenLinks en PvdA over de sluiting van vleesverwerker Hilckmann en Slachthuis 
Nijmegen voor de werknemers. 
Vorige week werden we onaangenaam verrast door het nieuws dat vleesverwerker Hilckmann en 
Slachthuis Nijmegen op korte termijn sluiten. Honderden banen gaan verloren en tientallen miljoenen 
euros lijken verdwenen. Inmiddels hebben we al schriftelijke vragen gesteld over wat er gebeurd is en 
hoe de gemeente het geld kan terugeisen. We willen op de politieke avond van 2 maart mondelinge 
vragen stellen over de positie van de werknemers. Inmiddels zijn zij waarschijnlijk hun baan al kwijt. 
We vinden het van belang om zo snel mogelijk te handelen om de gevolgen voor deze honderden 
werknemer zoveel mogelijk te beperken. De fracties van GroenLinks en PvdA hebben daarom de 
volgende vragen: 



1. Zijn er met Hilckmann en het slachthuis duidelijke afspraken gemaakt over het behoud van 
werkgelegenheid gedurende en na afloop van het proces van verplaatsing van het bedrijf van 
Nijmegen naar Cuijk? In hoeverre houden betrokken partijen zich aan de gemaakte afspraken? Zo 
nee, wat gaat u doen om te zorgen dat dat wel gebeurt? Wat is er vastgelegd in de opgestelde 
documenten over de werkgelegenheid en zijn die bedragen nog steeds beschikbaar volgens de 
afspraken nu de bedragen zijn al zijn overgemaakt? 
2. Wat zijn de gevolgen van de bedrijfssluiting voor de rechtspositie van de werknemers en hun 
pensioen? Is er voldoende geld voor begeleiding van werknemers die hun baan verliezen naar ander 
werk en is of komt er een sociaal plan? Heeft het bedrijf voldoende rekening gehouden met de kosten 
van deze voorzieningen? Zo niet, wat kunt u doen om ervoor te zorgen dat de werknemers een 
passende regeling krijgen?  
3. Heeft u overleg gehad of bent u bereid tot overleg met het slachthuis, vakbonden en andere 
betrokkenen voor een zo goed mogelijke afloop van dit grote drama voor honderden werknemers en 
houdt u hiervan ons op de hoogte? 

Vragen GroenLinks en D66 over Spiegelwaal 
Op 28 maart aanstaande vindt de feestelijke opening van de Spiegelwaal plaats. Iets om naar uit te 
kijken. Dat geldt zeker ook voor de verschillende watersportverenigingen zoals Roeivereniging De 
Waal, want zij mogen dan het water op. Maar de vreugde lijkt zich te beperken tot enkel die dag. Tot 
op heden is namelijk onduidelijkheid over de geplande tijdelijke accommodatie van RV De Waal. Ook 
is onduidelijk wat wel en niet is toegestaan op het water en waar verantwoordelijkheden liggen,  

In De Gelderlander van 1 februari konden wij lezen dat Rijkwaterstaat en de gemeente Nijmegen 
2016 beschouwen als 'proefjaar'. “Rijkswaterstaat staat open voor ‘alles’”, is zelfs de kop van het 
artikel. Tijdens de kamerronde op 9 december liet ook het college weten vertrouwen te hebben er 
‘snel uit te komen’ en zich te willen inzetten voor watersport. Prima intenties, maar tot nu toe hebben 
wij geen vastgelegde afspraken gezien. En op mooie woorden kun je niet watersporten. Daarom 
stellen wij graag een aantal vragen om het een en ander te verduidelijken. Voor de volledigheid 
vermelden we dat Rijkswaterstaat inmiddels is benaderd met de vraag om de raad meer uitleg te 
geven over hun bevoegdheden en hoe zij in de discussie staan. 

1) Begin december stelde het college dat tijdelijkheid de leidraad is bij de plannen de komende tijd 
rond de spiegelwaal. Wat zijn de vorderingen sinds die tijd?  

2) Mag RV De Waal een tijdelijk platform neerleggen? Hoe beoordeelt het college de plannen van RV 
De Waal voor een tijdelijke tijdelijk platform (In de plannen staat deze op 11 meter NAP, oostelijk van 
het Bastion). 

3) Als Rijkswaterstaat medewerking verleent, kan het college dan garanderen dat direct na de 
opening de leden van De Waal het water op kunnen? Zo nee, wat is de inzet van het college? 

4) Wat houdt het ‘proefjaar’ precies in?  
 
Vragen VVD en D66 over leegstand in de binnenstad 
Op dinsdag 16 februari viel het doek voor de V&D. Een winkelketen die 120 jaar bepalend was in het 
straatbeeld van Nijmegen heeft haar deuren definitief moeten sluiten. Enkele dagen later werd 
bekend dat naast al eerdere sluitingen van winkel(ketens) ook Perrysport en Aktiesport faillissement 
hebben aangevraagd, donderdag 25 februari werd bekend dat winkelketen Esprit haar deuren sluit in 
de Broerstraat en zaterdag 27 februari bereikte ons het bericht dat ook Marskramer in de Molenpoort 
haar deuren binnenkort sluit. 
 
Op de eerste plaats betekent dit groot persoonlijk leed voor alle medewerkers van de verschillende 
winkels. Daarnaast heeft het vertrek van deze winkels, en dan met name de sluiting van de V&D, 
grote gevolgen voor de Nijmeegse binnenstad. De leegstand in de binnenstad neemt aanzienlijk toe 
en dan met name op A-locaties.   
 
Over de ontwikkelingen rondom het faillissement van de verschillenden winkelketens en het vertrek 
van winkelketens uit het Nijmeegse centrum hebben de fracties van de VVD en D66 enkele vragen 
aan het college. 



 
1) Heeft het college rekening gehouden met het vertrek van enkele grote winkelketens in het A-

winkelgebied van Nijmegen en zijn er scenario’s gemaakt om eventuele leegstand op te 
vangen?  
a. Zo ja, wat zijn deze scenario’s? 
b. Zo nee, waarom heeft het college geen scenario’s gemaakt voor de leegstand gezien de 

nijpende en zorgelijke situatie van een aantal winkelketens?  
 
Uit verschillende bronnen maken we op dat er wellicht interesse is van het Canadese winkelbedrijf 
Hudson’s Bay of van andere internationale investeerders om een aantal leegstaande V&D-
winkelpanden te huren, om er een eigen warenhuis te starten. 

2) Kunt u aangeven of het Canadese winkelbedrijf Hudson’s Bay of een andere international 
investeerder ook interesse heeft om een warenhuis in Nijmegen te openen op de huidige 
V&D-locatie aan de Grote Markt?  

 
In 2015 is de motie “Transitiefonds Compacte & Sterke Binnenstad” door de Nijmeegse Raad 
aangenomen. Doel van het instellen van een transitiefonds was het mogelijk maken voor 
ondernemingen aan de randen van het Nijmeegse centrum om een pand te betrekken meer in de 
Binnenstad. Op deze manier zou er ruimte voor andere doeleinden ontstaan in de ringstraten en zou 
de binnenstad compacter en sterker worden. 

3) Wat is de stand van zaken rondom de uitvoering van de motie “Transitiefonds Compacte & 
Sterke Binnenstad”? 

4) Is het college net als VVD en D66 van mening dat een dergelijk transitiefonds een positieve 
bijdrage kan leveren aan het terugdringen van de leegstand in de binnenstad? 

5) Is het college daarnaast net als VVD en D66 van mening dat door de hierboven geschetste 
ontwikkelingen de urgentie om actief leegstandsbeleid te ontwikkelen en uit te voeren nog 
groter is geworden? Zo ja, kan de wethouder aangeven welke extra acties hij op korte termijn  
gaat ondernemen? 

 
Aanbieding petitie aan plv voorzitter K. Lamers HAL 17.45 uur 

 
Contactpersoon: M. Jankie 
Samenwerkende organisaties: VSN-VVR-VOS 
 


